
 با وجود گذشــت نزدیک بــه 9 ماه از 
علنی شدن پرونده فساد در فوتبال پیرو 
حواشی مرتبط با باشگاه مس رفسنجان، 
همچنان خبری از صــدور حکم نهایی 

برای متهمان پرونده نیست.
به گزارش فوتبال 360، رقابت های فوتبال در 
ایران در ســال 1403 در شرایطی به روزهای 
پایانی اش نزدیک می شــود که اتفاقات تلخ و 
شیرین پرشماری در این سال رخ داد و قهرمانی 
پرسپولیس در لیگ برتر و قهرمانی سپاهان در 
جام حذفی و سوپرجام، بدون شک مهم ترین 
اتفاقات فوتبال باشگاهی محسوب می شوند. در 
عرصه ملی هم شاگردان امیر قلعه نویی در تیم 
ملی در یک قدمی مسجل کردن صعودشان به 
جام جهانی 2026 هستند اما فراتر از اتفاقات 
درون مستطیل ســبز، بدون شک اتفاق ویژه 

سال مرتبط با پرونده فساد در فوتبال بود.
مس رفسنجان در شــرایطی یکی از 16 تیم 

شرکت کننده در لیگ برتر فوتبال ایران است 
کــه پیش از اتمــام لیگ بیست وســوم و در 
اردیبهشت ماه ســال جاری، پرونده فساد در 
فوتبال با موضوع رسیدگی به حواشی مرتبط 
با اتفاقات رخ داده در سال صعود مس به لیگ 
برتر به جریان افتــاد و خبرهای ضدونقیضی 
هم مطرح شد. باز شــدن پای مدیران ارشد 
فدراســیون فوتبال به این پرونده و بازداشت 
چهره هایی مثل خداداد افشــاریان و سهیل 
مهدی، باعث شد تا بیش از پیش پرونده فساد 
در فوتبال برای علاقه مندان به فوتبال در ایران 

پراهمیت شود.
پرونده ای که 21 متهم دارد!

مســئولان قوه قضاییه از روز تشکیل پرونده 
سعی داشــته اند که ابعاد آن را مورد بررسی 
قــرار بدهند و در ویدیوکســت فوتبال 360 
هم عادل فردوســی پور، جزئیات این پرونده 
جنجالی را مورد بررســی قرار داد. در طول 9 

ماه گذشته، نام چهره های مختلفی پیرامون 
این پرونــده به میان آمده و بازخوانی آخرین 
اظهارات حجت الاســلام ابراهیــم حمیدی، 
رئیس دادگســتری اســتان کرمان نشــان 
می دهد که در این پرونده، 21 متهم و ســه 
نفر به عنوان مطلع تحت تعقیب قضایی قرار 
گرفته انــد که برای 12 متهم کیفرخواســت 

صادر شده است.
2 ماه و 2 روز از آخرین وعده 

صدور رأی گذشت اما ...
اصغر جهانگیــر، ســخنگوی قوه قضاییه در 
آخرین اظهارات خود پیرامون پرونده فســاد 
در فوتبال، در نشســت خبری اش که در روز 
بیســت ونهم آبان ماه برگزار شد، توضیح داد: 
»این پرونده قریب یک ماه اســت که نسبت 
به متهمانی که کیفرخواست شــان صادر به 
دادگاه کیفری 2 در رفسنجان ارسال شده و 
اعــلام کردند که ظرف یک یــا دو ماه آینده 

رسیدگی به پرونده به پایان می رسد و حکم 
صادر می شود«. از هنگام موضع گیری رسمی 
ســخنگوی قوه قضاییه تا به امروز، 2 ماه و 2 
روز گذشته اما همچنان خبری از صدور حکم 

نهایی پرونده نیست.
رأیی که می تواند انتخابات فدراسیون 

فوتبال را تحت تاثیر قرار دهد
اهالــی فوتبال در حالی چشــم انتظار صدور 
آرای پرونده فســاد در فوتبال هســتند که 
آرای صــادره اثر پروانه ای گســترده ای روی 
فوتبال ایران داشته باشد که بدون شک یکی 
از اثرات مهم آن روی انتخابات هیات رئیســه 
فدراسیون فوتبال خواهد بود؛ چرا که جمعی 
از چهره هایی که اکنون به عنوان کاندیدا در 
انتخابات پیش رو  برای  ســمت های مختلف 
نام نویسی کرده اند، نام شان در اثنای رسیدگی 
به پرونده فســاد در فوتبال به میان آمده بود 
و اگر جزو متهمان قطعی پرونده قرار گیرند، 
بدون شــک آینده کاری شــان در فدراسیون 

تحت الشعاع قرار می گیرد.
آینده تیم مس در گروی صدور رأی 

پرونده جنجالی
تیم فوتبال مس رفســنجان هــم به عنوان 
ذی نفــع این مســئله، آینده حضــورش در 
ســطح اول فوتبال ایران می تواند تحت تاثیر 
قــرار بگیــرد؛ البته در پایان فصل گذشــته 
هــم زمزمه های زیادی دربــاره احتمال کنار 
گذاشته شــدن مــس از لیگ برتــر به میان 
آمد اما این زمزمه ها رســمیت پیدا نکرد. در 
کنار حکم احتمالــی قوه قضاییه، کمیته های 
اخلاق و انضباطی هم احتمالاً جداگانه آرایی 
پیرامون پرونده صادر می کنند اما ســکون و 
ســکوت به وجود آمده طی ماه های گذشته 
خبرســاز شــده و باید دید چه زمانی حکم 
قطعی پرونده فساد در فوتبال صادر می شود و 
باید دید آیا بعد از بررسی این پرونده، ذره بین 
روی عملکرد سایر باشگاه ها هم خواهد رفت 
و کشفیات جدیدی هم دراین زمینه صورت 

می پذیرد یا خیر.

سرمربی مس رفسنجان گفت: هر بازی 
استراتژی خودش را دارد اما می رویم که 

تراکتور را ببریم .
به گزارش ایســنا، تیم های فوتبال تراکتور و 
مس رفسنجان در هفته شانزدهم لیگ برتر 
فوتبال برابر هم به میدان خواهند رفت. این 
مسابقه از ساعت 1۵ در ورزشگاه یادگار امام 

)ره( تبریز آغاز خواهد شد.
مسعود شجاعی، ســرمربی مس رفسنجان، 
در نشســت خبری پیش از این بازی اظهار 
کرد: به همه علی الخصوص مردم آذربایجان 
و طرفــداران تراکتور ســلام عرض می کنم. 
مسلماً هر موقع که به تبریز برمی گردم حس 

می کنم به خانه خودم برگشته ام.
او ادامــه داد: دو بازی گذشــته در خارج از 
خانه نتایج خوبی گرفتیم. هر بازی استراتژی 
خودش را دارد اما می رویم که بازی را ببریم . 
با تمام قدرت با توجه به شــناخت کامل از 
تراکتور ســعی می کنیم بهترین عملکرد را 
داشــته باشــیم. نتایج تراکتور را هم دنبال 
و بازی هایــش را آنالیــز کردیم. من طرفدار 

فوتبال زیبا هســتم و این را ثابت کرده ام. به 
هر حال استراتژی را نباید لو بدهیم.

در ادامه از شجاعی پرسیده شد که »از تراکتور 
طلــب دارید چرا اقدام نکردیــد؟« او گفت: 
ترجیح می دهم به این مســاله نپردازم چون 
سرمربی مس رفسنجان هستم. حرف هایی 
دارم که اگر بزنم بعضی ها نمی توانند در این 
شهر بمانند. الان تمرکزم روی این بازی است 

و به وقتش صحبت می کنم.
شــجاعی در واکنــش به ایــن موضوع که 
اســکوچیچ او را از تیم ملی کنار گذاشــت 
گفت: نتایج ایشــان خوب بود. آن موقع من 
بازیکن بــودم و الان مربی هســتم و فقط 
می خواهم برایشان آرزوی موفقیت کنم. الان 
بــا بازیکنانی که دارند چیزی غیر از این هم 

انتظار نمی رفت.
ســرمربی مس رفســنجان دربــاره نقل و 
انتقــالات تیمــش هم گفت: مــا در نقل و 
انتقــالات ضعیف ترین عملکرد را داشــتیم 
و با وجود بازیکنان شــاخص که داشــتیم، 
نتوانستیم بازیکنی جذب کنیم. البته در نیم 

فصل بازیکن گرفتن سخت است اما امیدوارم 
باشــگاه درایت داشته باشد و بازیکن جذب 
کنیم. البته این را هم بگویم از بازیکنان تیم 
ممنونم چون صبــوری کردند و تاب آوردند 
و توانســتند با قدرت در تمرینات و بازی ها 

شرکت کنند.
او در پاسخ به سوال مبنی بر اینکه »ارسلان 
مطهری در تمرینات مــس حضور دارد، آیا 

او را جــذب خواهید کرد؟« گفت: ایشــان 
خواســتند در تمرینات ما باشــند تا به مرز 
آمادگی برســند و ما با کمال میل پذیرفتیم 

اما ایشان را جذب نکرده ایم.
»برخوردتان با هواداران تراکتور در استادیوم 
چگونه خواهد بود؟« شجاعی در پاسخ به این 
سوال بیان کرد: آنها فوق الهاده هستند و من 

بی تاب هستم که آنها را ببینم.

پایان ضرب الاجل 2ماهه و چشم انتظاری ادامه دار 

از پرونده »فساد در فوتبال« چه خبر

مسعود شجاعی:  

حرف هایی دارم که اگر بزنم برخی نمی توانند در تبریز بمانند

انتقادها از طارمی بی جهت بالاست

مربــی اینتر به دفاع از مهدی طارمی برابر انتقادها پرداخت و عنوان کرد چون 
بازیکن ایرانی شرایط متفاوتی را نسبت به قبل تجربه می کند باید زمان بیشتری 

برای هماهنگی داشته باشد.
به گزارش ایسنا، اینتر در هفته بیست ویکم سری آ امپولی را سه بر یک شکست 

داد.
ماسیمیلیانو فاریس، دستیار سیمونه اینزاگی محروم، در نشست خبری پایان 
بازی شــرکت کرد و گفت: تیم باتجربه عمل کرد. شــروع خوب به این معنی 
نیســت که باید هجومی بازی کنید. امپولی نگرش متفاوتی نسبت به حریفان 
دیگر داشــت و ما را اذیت کرد. در هر صورت فکر می کنم لحظه کلیدی بازی 
شوت لائوتارو بود که ما را جلو انداخت و باعث شد با آرامش بیشتری در زمین 

بازی کنیم.
فاریس در بخش بعدی حرف هایش درباره مهدی طارمی گفت: تاکنون گل های 
زیادی را به ثمر رسانده ایم. گل زدن هرگز برای ما مشکلی نبوده است. طارمی 
به خاطر تلاش هایش شایسته تقدیر است. انتقادهای زیادی از او می شود ولی 
فراموش نکنید طارمی شرایط متفاوتی را تجربه می کند. او قبلا فوتبال متفاوتی 
بازی می کرد و نتوانســتیم آنقدر که شایسته اوست به او زمان بدهیم. در مورد 
طارمی کاملا معتقدیم که او می تواند به تیم کمک کند. او بازیکن بسیار مفیدی 

برای تیم است که می داند چگونه در زمین عمل کند.
دستیار اینزاگی ادامه داد: از زمان باخت به میلان در لیگ 1۵ برد و سه تساوی 
در سری آ داشتیم که دقیقاً همان چیزی است که انتظار می رفت و نشان دهنده 
پیشــرفت تیم اســت. ما الان یک بازی کمتر از ناپولی داریم. هیچ وقت خوب 

نیست که با فشار یک بازی کمتر بازی کنیم. باید هر بازی را جدی بگیریم. 
اینتر با پیروزی بر امپولی 4۷ امتیازی شد و با یک بازی کمتر نسبت به ناپولی 
صدرنشــین به فاصله 3 امتیازی شاگردان آنتونیو کونته رسید. نراتزوری حالا 
تمرکزش روی بازی با اســپارتاپراگ در لیگ قهرمانان اروپا خواهد بود که باید 
چهارشنبه در پراگ برابرش قرار گیرد. شاگردان سیمونه اینزاگی در رده ششم 
جدول رده بندی این رقابت ها قرار دارند و با توجه به اینکه هشــت تیم نخست 
به صورت مستقیم راهی دور یک هشتم نهایی می شوند، کسب پیروزی در این 

دیدار خارج از خانه برای تیم اینزاگی اهمیت زیادی دارد.

ویژه

حذف تیم والیبال مشهد از لیگ برتر 
سازمان لیگ فدراسیون والیبال طی اطلاعیه ای اعلام کرد که براساس آیین نامه 
این سازمان با توجه به عدم حضور تیم سپهرصدرا در دو مسابقه، از حضور این 

تیم در ادامه مسابقات ممانعت خواهد شد.
به گزارش ایســنا، هفته بیستم مرحله مقدماتی مســابقات والیبال قهرمانی 
باشــگاه های برتر مردان ایران چهارشنبه، ســوم بهمن با ۵ دیدار در شهرهای 

اصفهان، اسلامشهر، ارومیه، یزد و سیرجان پیگیری خواهد شد.
ششمین دیدار این هفته به مسابقه دو تیم پیکان و سپهرصدرا مشهد اختصاص 

داشت که براساس اطلاعیه سازمان لیگ این دیدار برگزار نخواهد شد.
در اطلاعیه ســازمان لیگ آمده است: »با توجه به عدم حضور تیم سپهر صدرا 
در دوبازی و اعلام باخت فنی برای این تیم بر اساس ماده 10 بند 11 آیین نامه 
ســازمان لیگ از حضور آن تیم در ادامه مسابقات ممانعت به عمل می آید و از 

برنامه مسابقات حذف می شود.«
گفتنی است؛ تیم سپهرصدرا در هفته هشتم لیگ برتر والیبال مردان ایران برابر 
طبیعت و در هفته نوزدهم مقابل فولاد ســیرجان ایرانیان حاضر نشد و با دو 

باخت فنی از این رقابت ها حذف شد.

والیبال

واکنش کاپیتان به گل به خودی جنجالی

کاپیتان تیم فرآورشریف تهران در واکنش به گل خودی در لیگ بسکتبال زنان 
و دیدار مقابل پاس تهران گفت: اهل شــرط بندی نیستم و این موضوع باعث 

شد تا بیشتر دیده شوم.
به گزارش ایرنا، در دیدار تیم پاس تهران و تیم فرآورشــریف ســبز تهران تینا 
عیساییان در لیگ برتر بسکتبال زنان گل به خودی زد. این موضوع واکنش های 

زیادی را به دنبال داشت.
عیساییان کاپیتان تیم فرآور شریف سبز تهران در گفت وگو با ایرنا درباره گل به 
خودی دیدار با پاس تهران در لیگ برتر بسکتبال زنان، اظهار داشت: اول اینکه 
مربی قبل از بازی به شوخی به من گفت اگر چنین موقعیتی پیش آمد، برای 
تیم مقابل گل بزن و من هم زدم. در ضمن من با هیچ بازیکنی در تیم مقابل 
آشــنا نبودم یا همبازی آنها در تیم ملی نبودم. به نظرم عده ای بیکار هستند 
و من را دوســت ندارند و برایم مهم نیست. 20 سال برای بسکتبال زنان ایران 
زحمت کشیدم و 1۸ سال کاپیتان تیم ملی هستم. برایم اهمیتی ندارد که این 

موضوع پیش آمده است.
وی گفت: نمی دانم چرا خبرنگاران نقطه قوت بازیکنان را نمی بینند. نوشــتند 
یک ملی پوش گل به خودی زده اســت. چرا نمی بینند که 1۸ سال برای تیم 
ملی زحمت کشــیدم و خیلی برای بســکتبال زنان ایران کار کرده ام. در لیگ 
بسکتبال زنان ملی پوشان زیادی را به یک یا دو تیم می برند و این موضوع سبب 
شده فاصله تیم ها زیاد شــود. فاصله ما با تیم پاس تهران هم 2۷ امتیاز بود و 
یک گل نه باعث می شود ببرم نه ببازم. اهل شرط بندی هم نیستم و برای این 
موضوع اذیت هم نشــدم؛ اما خوشحال هستم که بیشتر دیده شدم و آدم های 
خوبی بعد این موضوع وارد زندگی ام شــدند و از آنها ممنونم و چنین مسائلی 

روی من اثر نمی گذارد.
همچنین لیلا دارایی، ســرمربی تیم فرآور شریف سبز تهران در واکنش به این 
موضوع در گفت وگو با ایرنا، اظهار داشــت: اشتباهی صورت گرفته و بازیکنم 
بی گناه اســت. اشــتباه جزئی از بازی است و عیساییان هم اشتباه کرده است. 
برخــی حس و حال و تاثیرگذاری تینا را در بازی نمی بینند که با چه ریباند و 
بازی سازی خوبی تیم را جمع می کند. وقتی تینا گل به خودی زد به او گفتم 
مرســی که به حرفم گوش کردی و فقط هدفم این بود که بار روانی از روی او 
بردارم. وگرنه کدام مربی به بازیکن خود می گوید به تیم مقابل گل بزن. قصدم 

تضعیف تیم پاس نیست و برای آنها احترام قائل هستم.
وی گفت: از زمانی که تینا به تیم ما آمده، ریباندهای ما بیشتر شده است. او در 

پست پنج خیلی خوب کار می کند. 
وقتی داور در زمین اشتباه می کند آیا اینگونه می آیند بگویند داور اشتباه کرده 

است.
این اشــتباه جزئی از بازی بود و بالاخره بازیکن تحت فشار بوده و اشتباه کرده 
و نباید در این حد روی اشــتباه او زوم کرد. اصولا رسانه ها تاثیرگذاری بازیکن 
و نقاط قوت را نمی بینند و همین یک اشــتباه را می بینند. کاپیتان تیم ملی 

بسکتبال زنان هم اشتباه می کند.

بسکتبال

توافق استقلال و آزادی

مهاجم جدید اســتقلال قراردادش را با آبی پوشان به امضا 
خواهد رساند.

به گزارش ایسنا، محمدرضا آزادی، مهاجم سابق استقلال، 
برای حضور دوباره در این تیم با مســئولان این باشگاه به 

توافق رسید.
بازیکن کنونی تیــم العروبه امارات برای امضای قرارداد در 
باشگاه اســتقلال حاضر خواهد شد. مدت قرارداد آزادی با 
استقلال 1/۵ ساله خواهد بود و او با رسیدن ITC می تواند 

برای آبی پوشان به میدان برود.

سردار گران ترین بازیکن لیگ امارات

روزنامــه البیان امارات در گزارشــی از ارزشــمندترین و 
گران ترین بازیکنان شــاغل در لیگ این کشور نوشت که 

سردار آزمون در صدر فهرستش قرار گرفته است.
به گزارش ایســنا، فصــل نقل وانتقالات لیــگ امارات از 
چند روز پیش آغاز شــده اســت و تا یازدهم فوریه ادامه 
خواهد داشــت. پیش بینی می شود که در این مدت تیم ها 

خریدهایی داشته باشند.
روزنامه البیان در گزارشــی از گران ترین و ارزشمندترین 
بازیکنان حال حاضر لیگ فوتبال امارات نوشــت. در صدر 
فهرست روزنامه البیان نام سردار آزمون، مهاجم تیم ملی 
ایران، به چشم می آید. البیان نوشت: سردار آزمون توانست 
صدر را از سیکا سیدبه مهاجم الوصل بگیرد. ارزش سردار 
3.۵ تا 4.۷ میلیون یورو تخمین زده شده که بالاترین رقم 
در بین همه بازیکنان اســت. او تا ســال 202۷ با شباب 

الاهلی قرارداد دارد.
آزمون در فصل جاری لیگ امارات نمایش درخشانی داشته 
اســت؛ به طوری که در 9 بازی برای تیمش هشــت گل 
به ثمر رســانده و دو پاس گل هم داده است تا در جدول 

تاثیرگذارترین بازیکنان این لیگ هم قرار بگیرد.
در رده دوم گران ترین بازیکنان حال حاضر لیگ امارات نام 
سفیان رحیمی مراکشی دیده می شود که ارزشش 3.1 تا 4 

میلیون یورو برآورد شده است.
مهدی قایدی، ستاره ایرانی اتحاد کلباء، هم در این فهرست 
حضور دارد. ارزش قایدی 1.۸ تا 2.2 میلیون یورو تخمین 
زده شده اســت و در این فهرست در رده هفتم قرار دارد. 
قایدی هم در فصل جاری نمایش درخشانی در اتحاد کلباء 
داشته و در یازده بازی شش گل به ثمر رسانده و پنج پاس 

گل هم داده است.

مخالفت با افزایش سهمیه 
بازیکن خارجی

فدراسیون فوتبال با درخواســت باشگاه پرسپولیس برای 
افزایش سهمیه بازیکن خارجی اش مخالفت کرد.

به گزارش ایســنا، باشگاه پرســپولیس با ارسال نامه ای به 
فدراســیون فوتبال درخواســت افزایش ســهمیه بازیکن 

خارجی را داشت که با پاسخ منفی مواجه شد.
با توجه به اینکه نبیل باهویی از پرســپولیس جدا شده و 
با حکم کمیته انضباطی این تیم نســبت به ســایر تیم ها 
یک بازیکن خارجی کمتــر دارد رضا درویش، مدیرعامل 
پرسپولیس، درخواست افزایش یک بازیکن خارجی بیشتر 
را داشت. پرســپولیس تنها تیمی است که در پی افزایش 
ســهمیه بازیکنان خارجی اش بــود و مدیرعامل قرمزها 
خواسته بود این سهمیه فقط به پرسپولیس اختصاص یابد 
و در صــورت تعمیم یافتن این تصمیم برای همه تیم های 
لیگ برتری، مخالف افزایش سهمیه بازیکنان خارجی تیم ها 

خواهد بود.
فدراســیون فوتبال دلیل رد درخواســت رضا درویش را 
»ایجاد تبعیض و عدم یکسان ســازی در سایر باشگاه ها« و 

همچنین تعمیم نیافتن آن برای سایر تیم ها اعلام کرد.

بلانکو حاضر به جدایی از 
استقلال نیست

مهاجم آرژانتینی اســتقلال قراردادش را با این تیم فسخ 
نمی کند.

به گزارش ایسنا، گوستاوو بلانکو در فهرست استقلال برای 
نیم فصل دوم لیگ برتر قرار ندارد و مسئولان استقلال چند 
نوبت با او مذاکره کردند تا قراردادش را فســخ کند اما این 
بازیکن اعلام کرده است تنها در صورت دریافت بخشی از 

قراردادش حاضر به جدایی خواهد بود.
فولاد خوزســتان و گل گهر تیم هــای خواهان به خدمت 
گرفتن این بازیکن هستند و باشــگاه استقلال قصد دارد 
بدون پرداخت پول رضایتنامه این بازیکن را صادر کند اما 
مهاجم اهل آمریکای جنوبی آبی پوشــان زیر بار این شکل 

جدایی نمی رود.

فوتبال
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رئیس فدراســیون شمشیربازی گفت: 
چشم انداز ما این است در ناگویا از سد 
کره جنوبی عبور کنیم اما خیلی سخت 

است.
علیرضا پورســلمان در گفت وگو با ایســنا 

درباره ی اینکه وقتی تیم ملی شمشــیربازی 
ســابر ایران هنوز نفرات دوم و ســوم قوی 
ندارد چگونه می خواهد در بازی های آسیایی 
ناگویا از ســد کره جنوبی قهرمان چهار دوره 
المپیک بگــذرد و مدال طــلا بگیرد؟ بیان 

کرد:  باید چشم انداز مثبت باشد و این را به 
عنوان یک چشم انداز در اسلحه سابر تلقی 
می کنیم. ژاپن و چین هم قوی شده اند و تیم 
خود را جــوان کرده اند. چین و هنگ کنگ 
مربی فرانسوی در اختیار دارند. ایران دارای 
اســتعدادهای زیادی است و اگر منابع مالی 
بــرای تدارکات تیم تامین شــود، می توانیم 

آسیا را فتح کنیم.
او افزود: ما در همه چیز از تجهیزات گرفته تا 
منابع مالی محدودیت داریم و  باعث شده در 
خیلی از بخش ها عقب ماندگی داشته باشیم. 
ســعی می کنیم در برنامه خــود  این عقب 
ماندگی را جبران کنیم. با این حال چشــم 
انداز مــا این اســت در ناگویا از ســد کره 
جنوبی عبور کنیم چــون نقره و برنز یعنی 
شکست. پورسلمان در پاسخ به این پرسش 

که فدراسیون می تواند تا بازی های آسیایی 
تیمی مانند کره جنوبی بسازد تا بتواند از سد 
آن عبور کند؟ تصریح کرد: خیلی ســخت 
است اما درســت برنامه ریزی کنیم می تواند 
دست یافتنی باشد. اما با این وضعیت حرف 

شما درست است و کار سخت است!
 رئیس فدراسیون شمشیربازی در پاسخ به 
این پرسش که اگر گذشتن از سد کره جنوبی 
سخت است چرا در نشست با وزیر ورزش آن 
را مطــرح کردید؟ گفت: نگاه ورزارت ورزش 
ارتقاء مدال ها در بازی های آســیایی است و 
دنبال این هســتیم که رنکینگ ایران ارتقاء 

یابد. 
ما در بازی های آســیایی مدال طلا نگرفتیم 
وتلاش ما هم این اســت طــلا بگیریم و به 

ارتقاء رنکینگ ایران کمک کنیم.

واکنش رئیس فدراسیون شمشیربازی به یک وعده

 CR7 اسطوره النصر علیه پاسخ نهایی فان دایک به عربستانی ها
النصر و تیم  ستاره ســابق 
ملی فوتبال عربستان مخالف 
تمدید قرارداد کریســتیانو 

رونالدو است.
قــرارداد  ایســنا،  گــزارش  به 
النصر  بــا  رونالدو  کریســتیانو 
تابســتان پیــش رو بــه پایان 
می رســد. او پــس از جدایی از 
منچســتریونایتد با قــراردادی 

سه ساله راهی النصر شد و آمار بسیار خوبی در این تیم داشته است. باشگاه النصر در تلاش 
است تا قرارداد این بازیکن باتجربه پرتغالی را تمدید کند اما رونالدو هنوز موافقت نهایی اش 
را با این موضوع اعلام نکرده و این باعث شــده اســت که همچنان گمانه زنی هایی درباره 
جدایی او وجود داشته باشد. حسین عبدالغنی، اسطوره النصر و تیم ملی فوتبال عربستان، 
مخالف ماندن کریســتیانو رونالدو در النصر است. به نوشته الغد، عبدالغنی گفت: به نظرم 
تمدیدنکردن قرارداد کریستیانو رونالدو مشکلی برای النصر به وجود نمی آورد. النصر از نظر 
فنی نیازی به رونالدو ندارد. او ادامه داد: همه ما ارزش کریستیانو رونالدو را می دانیم. او یک 
اســطوره و یک ستاره بزرگ اســت که گل های زیادی را به ثمر رسانده اما به نظرم سطح 
کیفی اش نشان می دهد شایسته حضور در النصر نیست. بیشتر گل های کریستیانو رونالدو 
در فصل جاری از روی نقطه پنالتی به ثمر رســیده اند. به باشگاه النصر توصیه می کنم که 

قرارداد کریستیانو رونالدو را تمدید نکند و با یک مهاجم بزرگ دیگر قرارداد ببندد.
باشــگاه النصر در تلاش است تا یوسف النصیری مهاجم مراکشی فنرباغچه را جذب کند. 
البته ســران النصر و فوتبال عربستان برای رونق بخشــیدن به لیگ شان اصرار به تمدید 
قرارداد کریســتیانو رونالدو دارند؛ به طوری که حتی او به عنوان سفیر جام جهانی 2034 

هم انتخاب شده است.

رســانه های  اعــام  طبق 
لیورپول  کاپیتان  عربستانی 
به پیشــنهاد وسوسه کننده 
باشــگاه الهال پاسخ منفی 
به هیچ وجه  و  اســت  داده 
تابستان  در  نیســت  حاضر 
پیش رو راهی لیگ عربستان 

شود.
بــه گــزارش ایســنا، ویرژیــل 

فان دایک یکی از بازیکنان مورد علاقه باشــگاه الهلال اســت. تیم عربستانی برای تقویت 
خط دفاعی اش روی فان دایک دســت گذاشته و سخت در تلاش است تا کاپیتان هلندی 

لیورپولی ها را جذب کند.
روزنامه اســپورت عربســتان اعلام کرد که بن نافل، رئیس باشگاه الهلال، برای مذاکره با 
فان دایک شخصا راهی انگلیس شده است اما پاسخ این بازیکن هلندی به پیشنهاد الهلال 
منفی است. روزنامه اســپورت در ادامه نوشت فان دایک اعلام کرده است به هیچ وجه در 
تابستان پیش رو قصد حضور در لیگ عربستان را ندارد و به این ترتیب پرونده حضور این 
بازیکن در عربســتان کاملا بسته شد. باشــگاه الهلال هم محمد صلاح و هم فان دایک را 
می خواهد اما به نظر می رســد که جذب هیچکدام از این دو بازیکن با وجود پیشنهادهای 
نجومی که به آنها داده شده امکانپذیر نیست. قرارداد محمد صلاح و فان دایک تابستان پیش 
رو به پایان می رســد اما هنوز باشگاه لیورپول با این دو ستاره کلیدی و تاثیرگذارش برای 
تمدید قرارداد به توافق دســت پیدا نکرده است و همین باعث شده است تا گمانه زنی های 
زیادی درباره آنها وجود داشته باشد. لیورپول در فصل جاری با هدایت آرنه اسلوت هلندی 
نتایج درخشانی را کسب کرده و با اقتدار در صدر جدول رده بندی لیگ جزیره قرار دارد و 

در لیگ قهرمانان اروپا هم از مدعیان اصلی کسب عنوان قهرمانی است.


